
Hej, 
 
Jeg er en 31 årig tidligere ryger - og har røget 20-25 Prince om dagen i 10 år. Da 
jeg blev 28 år startede jeg med at dampe de første e-cigaretter, den model som 
lignede normale smøger, men det var ikke nok til mig - så jeg både røg og dampede i 
en kort periode. Men der kom ret hurtigt større e-cigaretter med større tanke og 
større batterier. Så de sidste 2 år har jeg KUN dampet - og dampen er blevet en 
hobby for mig. 
Jeg startede på 18mg nikotin, og er i dag helt nede på 2mg i mine væsker - og 
forventer snart at gå ned til væsker helt uden nikotin. Så e-cigaretterne er en 
fantastisk måde at kvitte de normale smøger, og samtidig trappe ned i nikotin. 
 
Jeg hoster ikke længere, har ingen slim i halsen og kan både dufte og smage nu. Jeg 
elsker mine e-cigaretter. 
Håber virkelig i lytter til alle os dampere - det kommende lovforslag vil jo tvinge 
os tilbage på de normale smøger :( eller gøre os til kriminelle der skal skaffe 
vores damp udstyr og væsker på anden vis. 
 
Lad OS der damper blive hørt - jeg kan kontakts her pr. mail, eller telefon: 
30302630 
 
Med venlig hilsen 
En meget ulykkelig damper 
Brian Jørgensen 
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